
 

 

TAURAGĖS REGIONO PLĖTROS TARYBA 

 

 KOLEGIJOS PARTNERIŲ GRUPĖS POSĖDŽIO PROTOKOLAS 

 

2024-05-24 Nr. PGP-4 

Tauragė 

 

Tauragės regiono plėtros tarybos kolegijos partnerių grupės (toliau – Partnerių grupė) posėdis 

vyko nuotoliniu būdu per Microsoft Teams platformą. 

Posėdžio data – 2024 m. gegužės 24 d. 

Posėdžio pradžia – 13 val. 

Posėdžio pirmininkas – Rimantas Dapkus, Tauragės regiono plėtros tarybos kolegijos 

partnerių grupės pirmininkas. 

Posėdžio sekretorė – Asta Levickaitė, Tauragės regiono plėtros tarybos vyriausioji specialistė.   

Posėdyje dalyvavo Partnerių grupės nariai: 

1. Bronislovas  Ambrozas, Lietuvos profesinių sąjungų konfederacijos atstovas; 

2. Rimantas  Dapkus, Lietuvos pramoninkų konfederacijos atstovas;  

3. Laimutė  Gudavičienė, Nevyriausybinių organizacijų tarybos atstovė 

4. Vaida  Kiselienė, Lietuvos profesinių sąjungų konfederacijos atstovė,  

5. Nijolė  Meilutienė, Nevyriausybinių organizacijų tarybos atstovė;  

6. Laura  Mėlinavičienė, Nevyriausybinių organizacijų tarybos atstovė 

7. Aivaras  Skarbalius, Lietuvos prekybos, pramonės ir amatų rūmų asociacijos atstovas; 

 

Posėdyje nedalyvavo: Marius  Jucikas, Lietuvos darbdavių konfederacijos atstovas, Violeta  

Kasnauskaitė, Nevyriausybinių organizacijų tarybos atstovė, Inga  Mejerienė, Lietuvos profesinių 

sąjungų „Sandrauga“ atstovė, Rūta  Misevičienė, Lietuvos Respublikos žemės ūkio rūmų atstovė, 

Arūnas  Stasiūnas, Nacionalinės bendruomeninių organizacijų tarybos atstovas. Indrė Pilypė, 

atsistatydino iš Partnerių grupės nario pareigų nuo 2024-02-12   2024-02-07 prašymu.  

Kvorumas yra – posėdyje dalyvavo 7 iš 13 Partnerių grupės narių, atstovaujama kiekviena iš 

Reglamento1 110.1 papunktyje nurodytų interesų grupių. 

Kiti posėdžio dalyviai: 

1. Indrė Butenienė, Tauragės regiono plėtros tarybos ekspertė; 

2. Jurgita Choromanskytė, Tauragės regiono plėtros tarybos administracijos direktorė; 

3. Asta Levickaitė, Tauragės regiono plėtros tarybos vyr. specialistė; 

 

1
 Tauragės regiono plėtros tarybos kolegijos darbo reglamentas, patvirtintas Tauragės regiono plėtros tarybos steigiamojo 

susirinkimo 2020 m. gruodžio 23 d. sprendimu Nr. 3 (Tauragės regiono plėtros tarybos visuotinio dalyvių susirinkimo 

2021 m. spalio 6 d. sprendimo Nr. DS-6 redakcija) 
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4. Genovaitė Pukelytė, Tauragės rajono savivaldybės administracijos Plėtros, investicijų ir 

turto valdymo skyriaus vedėja. 

Kvietimas į Partnerių grupės posėdį kartu su posėdžio darbotvarke ir darbotvarkėje nurodytų 

klausimo svarstymui reikalingais dokumentais, vadovaujantis Reglamento 128 p., Partnerių grupės 

nariams išsiųstas elektroniniu paštu 2024 m. gegužės 20 d. (2024-05-20 Nr. S-50). 

Rimantas Dapkus pradėjo posėdį, pristatė posėdžio dalyvius, informavo, kad posėdyje 

dalyvauja 7 iš 13 Partnerių grupės narių, konstatavo, kad kvorumas yra ir kad posėdyje atstovaujama 

kiekviena iš Reglamento 110.1 papunktyje nurodytų interesų grupių, Supažindino su posėdžio 

darbotvarke, pasiūlė pritarti. Pateiktai posėdžio darbotvarkei pritarta bendru Partnerių grupės narių 

sutarimu. 

 

DARBOTVARKĖ:  

1. Tauragės miesto tvarios plėtros strategijos pakeitimo projekto svarstymas. 

2. Tauragė+ funkcinės zonos strategijos pakeitimo projekto svarstymas. 

3. 2022–2030 m. regiono plėtros plano keitimo projekto derinimas. 

4. Kiti klausimai. 

 

1. SVARSTYTA. Tauragės miesto tvarios plėtros strategijos pakeitimo projekto 

svarstymas. 

Genovaitė Pukelytė supažindino su parengtu 2023–2029 m. Tauragės miesto tvarios plėtros 

strategijos pakeitimo projektu. 

Nijolė Meilutienė klausė, kodėl strategijoje nėra numatyta veiksmų, didinančių vyresnio 

amžiaus žmonių darbo galimybes, nors strategijos SSGG analizėje nurodyta silpnybė „Mažiau 

galimybių, motyvacijos ir/ar kitą atskirtį patiriančių pažeidžiamiausių socialinių grupių kultūrinio, 

socialinio užimtumo prieinamumo trūkumas“. 

Jurgita Choromanskytė atsakė, jog strategijos veiksmai suplanuoti vadovaujantis Tvarios 

miesto plėtros strategijų ir funkcinių zonų strategijų rengimo ir įgyvendinimo stebėsenos tvarkos 

aprašu bei Vidaus reikalų ministerijos patvirtintomis regioninių pažangos priemonių finansavimo 

gairėmis, kurios reglamentuoja ir riboja leistinas finansuoti veiklas. J. Choromanskytė atkreipė 

dėmesį, kad yra kitų finansavimo šaltinių, tokių kaip vietos plėtros strategijos, kurie numato 

galimybes finansuoti projektus, nukreiptus į vyresnio amžiaus žmonių įsidarbinimo galimybių 

didinimą. 

Daugiau klausimų pranešėjai nebuvo. 

 

2. SVARSTYTA. Tauragė+ funkcinės zonos strategijos pakeitimo projekto svarstymas. 
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Jurgita Choromanskytė supažindino su parengtu 2023–2029 m. Tauragė+ funkcinės zonos 

strategijos pakeitimo projektu, supažindino su planuojamais strategijos įgyvendinimo veiksmais ir 

planuojamais pakeitimais bei jų priežastimis. 

Rimantas Dapkus klausė, ar įgyvendinant strategijos veiksmus yra planuojamos investicijos į 

privačių valdytojų turimus turizmo ir kultūros objektus ir kodėl nėra numatytas atskirų lankytinų 

objektų įveiklinimas, o tik pritaikymas lankymui. 

Jurgita Choromanskytė atsakė, kad visi strategijos veiksmai suplanuoti atsižvelgiant į Vidaus 

reikalų ministerijos patvirtintų regioninių pažangos priemonių finansavimo gairių nuostatas, kurios 

reglamentuoja ir riboja leistinas finansuoti veiklas, paminėjo, kad Europos Sąjungos struktūrinių 

fondų regioninio planavimo pažangos priemonių investicijos į privačių asmenų valdomą turtą nėra 

leistinos, traktuojamos kaip valstybės pagalba. 

Rimanto Dapkaus siūlymas Tauragės regiono plėtros tarybos kolegijai: 

„Ateityje aktyviau ieškoti bendradarbiavimo galimybių tarp viešojo ir privataus sektoriaus, 

siekiant išplėtoti kultūros ir turizmo objektų įveiklinimo galimybes“. 

 

3. SVARSTYTA. 2022–2030 m. regiono plėtros plano keitimo projekto derinimas. 

Indrė Butenienė supažindino su parengtu Ilgalaikės priežiūros paslaugų plėtros pažangos 

priemonės projektu. 

Pasisakė: Nijolė Meilutienė, atkreipė dėmesį, kad po COVID sukeltos pandemijos pastebima 

žymiai daugiau atvejų smurto artimoje aplinkoje, kurį dažnais atvejais kelia psichikos sutrikimų (pvz., 

paūmėjus šizofrenijai) turintys asmenys, o pagalbos tokį smurtą patiriančioms šeimoms nėra arba ji 

nepakankama – stacionariam gydymui tokie ligoniai retai nukreipiami, o pagalba į namus tokius 

ligonius turinčioms šeimoms nėra teikiama, arba ji nėra pakankama.  

Nijolės Meilutienės siūlymas Tauragės regiono plėtros tarybos kolegijai: 

„Atkreipti savivaldybių dėmesį į  smurto artimoje aplinkoje problemą ir ieškoti jos 

sprendimo būdų.“ 

Rimantas Dapkus pasiūlė pritarti parengtam 2022–2030 m. regiono plėtros plano keitimo 

projektui su pateiktu siūlymu. R. Dapkaus siūlymui pritarta bendru Partnerių grupės sutarimu. 

NUTARTA. Pritarti parengtam 2022–2030 m. regiono plėtros plano keitimo projektui. 

 

4. Kiti klausimai. Kitų klausimų svarstyta nebuvo. 

 

Posėdžio pirmininkas Rimantas Dapkus 

 

 

Posėdžio sekretorė Asta Levickaitė 


